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Forts. § 8 

 Händelser och arrangemang under sommaren; bl.a. Almedalen, ÅF Offshore 

Race, trafikförändringar inom Tallink Silja koncernen, arbetsplatsolycka i augusti 

hos entreprenören Aarsleff i Värtaprojektet, vind-, regn -och åskbyar i slutet av 

juli 2014 med strömavbrott, översvämningar m m. 

 Trafikutveckling i stort samt pågående arbete med tertialrapport 2 och prognos 2 

2014.  

 Nuläget i om- och utbyggnadsprojekten i Kapellskär respektive Värtahamnen. 

Beträffande Värtahamnen upplyste Johan Castwall att s.k. tilldelningsbeslut 

beträffande vald entreprenör för byggnation av den nya terminalbyggnaden 

skickats ut under måndagen den 18 augusti 2014. 

 

Camilla Strümpel informerade om Öppet hus i Värtahamnen söndagen den 21 september 

2014 kl. 11-15 och att information/inbjudningar till närboende, styrelsen m.fl. kommer 

att skickas ut inom kort.  

 

Gun Rudeberg informerade om kommande huvudförhandling den 26-29 september 2014 

rörande tillstånd till byggande och drift av Norvik hamn. 

§ 9  

Övriga frågor 

a)  Behov av p-platser för guider samt utrymmen för turistbussar 

 

Anders Djerf informerade om uppgifter han fått rörande behov av p-platser på 

Frihamnspiren för de guider som ska guida passagerare från kryssningsfartygen samt 

svårigheter med framkomlighet för turistbussar vid bl.a Ragnar Östbergs plats vid 

Stadshuset. 

 

Johan Castwall förklarade att han kommer undersöka frågan och återkomma. 

  

b)  Nästa möte 

 

Nästa möte blir tisdagen den 23 september 2014 klockan 9.00. 

§ 10  

Mötets avslutande 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet 

 

 

Gun Rudeberg 


